

Referat af bestyrelsesmøde, afdeling 11 – Sandved/Farversmøllevej, den 30. april 2025 kl. 14.30

- Mødet blev afholdt hos Alice, Sandved 16.

Deltagere: Jens, Morten, Alice og Mette L.

Afbud: Mette M

1. Flagning:

Vi overvejer og drøfter om vi skal droppe at spejderne flager.

Det kan aftales at Stefan hejser flag på hverdage, og så kan vi evt. selv sørge for at tage det ned, evt. i samarbejde med andre beboere, hvis vi vil undgå at flaget tages ned lige før Stefan har fyraften.

2. Sommerfest – Planlægning

Der ønskes afholdelse af sommerfest den 12. juli.

Mette L laver invitationen og skriver til kontoret om at få den printet ud, og sørger for afhentning.

Mette L, Morten og Alice deler dem rundt.

Jens sørger for at oprette begivenheden på facebook siden, så man kan melde sig til den vej.

3. Hvem deltager ved Generalforsamling den 27. maj kl. 19.00.

Morten, Alice, Mette M og Mette L deltager.

4. Evt.

- Der er afdelingsgennemgang den 4. juni kl. 9.30.
Til afdelingsmødet vil vi forespørge om afholdelse skal være i Rugkobbøl, eller om det evt. kan være i Tøndervejs festsal?
- Vi synes der skal være smørrebrød evt. fra Løvbjerg?
- Tilmelding er nødvendig, så vi undgår madspild og unødigt udgift på mad.

Næste møde: 16.06.2025 kl. 10.00

Punkter til næste møde:

Planlægning af sommerfest:

- Indkøb til grill
- Lege/konkurrencer for børn og barnlige sjæle.

Vi skal overveje om vi som bestyrelse har forslag, der skal laves til afdelingsmødet.

Referent: Mette L